
Protokół ze spotkania Rady Rodziców SP20 w Gdyni  

z dnia 07.11.2024 r. 

 

Uczestnicy:  

 

• 17 przedstawicieli 17 klas,  

• Przedstawiciele Szkoły - Wicedyrektorki - mgr Iwona Jaszińska-Kondrat,  mgr Iwona 

Nitychoruk. 

 

Przebieg spotkania: 

1. Przywitanie – Agata Lewandowska, Przewodnicząca Rady Rodziców 

2. Powitanie gości 

3. Wybór protokolata/protokolantki – Aleksandra Jóźwiak-Bosy 

 

4. Międzynarodowy Dzień Praw Dziecka 20.11.2024 r. 

a. Temat przedstawiony przez Panią Wicedyrektor Iwonę Nitychoruk.  

b. W terminie 18-22.11.2024 r. w szkole planowane są akcje informacyjne m.in. na 

lekcjach etyki, materiały przygotowane do wykorzystania na godzinach 

wychowawczych.  

c. Prośba do rodziców, aby zmotywować i przygotować dzieci do ubierania się w 

w/w terminie w ubrania w kolorze niebieskim/ z elementami niebieskimi jako akt 

łączenia się z dziećmi, których prawa nie są respektowane.  

d. Kolor niebieski – kolor UNICEF. 

 

5. Sprawozdanie o stanie konta RR i składkach oraz wydatkach 

a. Duży rozstrzał wpłat – od 9,68% do 82,05% 

b. Szczególne wyróżnienie dla klasy IC, która przekroczyła próg 80%, jak również 

dla klas IIIA, IVB, IVC które przekroczyły próg 70%. 

c. Propozycja Agaty Lewandowskiej, że może uczestniczyć w spotkaniach rodziców 

(wywiadówkach) w klasach z niskim poziomem wpłat na RR, żeby jako 

Przewodnicząca Rady Rodziców SP20 zachęciła do wpłat i poinformowała o 

działaniach Rady. 

d. Wpłynęły wnioski na dofinansowanie konkursów w wysokości 10 tys. PLN. Po 

weryfikacji zaplanowanego budżetu oraz wprowadzonych zmianach finalnie 

Rada Rodziców przeznaczy na ten cel 7 tys. PLN (zgodnie z zaplanowanym 

budżetem). 

e. Dobre tempo regulowania wpłat za ksero. 

f. Dodatkowy wpływ z festynu 17 618,25 PLN. Kwota ta zostanie rozdysponowana 

w budżecie na wyposażenie czytelni, jak również zasili pozycję Inne. 

g. Nie ma potrzeby dofinansowywania montażu poidełka przy sali (całość pokryje 

PEWiK). 

h. Podjęto dyskusję nt. zakupu czasopism dla nauczycieli. Wg słów Pań 

Wicedyrektor dzięki prenumeracie czasopism jest większy dostęp do informacji 

ogólnopolskich, pojawiają się nowe akcje dla uczniów. Koszt 460 PLN.  

Głosowanie nad zakupem czasopism:  

ZA 13 przedstawicieli, 

WSTRZYMAŁO SIĘ 4 przedstawicieli 

Decyzją Rady Rodziców prenumerata czasopism zostanie zakupiona ze środków 

Rady Rodziców. 



6. Organizacja kursu pierwszej pomocy w klasach IV-VII – dyskusja 

a. Szkolenie jest obowiązkowe i wg wytycznych Ministerstwa Edukacji ma być 

przeprowadzone przez nauczycieli, jednak temat nie jest odpowiednio 

przepracowany i przygotowany. 

b. Zwrócono uwagę, że WOŚP realizuje cyklicznie bezpłatne szkolenia 

szkolące/doszkalające przeznaczone dla nauczycieli, jednakże prowadzenie 

szkoleń przez wyspecjalizowane osoby, z użyciem odpowiedniego sprzętu jest 

merytorycznie lepsze jakościowo oraz bardziej atrakcyjne dla dzieci. 

c. W SP20 przy pomocy podmiotu zewnętrznego w kilku klasach przeprowadzono 

szkolenie, a  koszt 25 PLN za dziecko w pełni finansowany był przez rodziców. 

d. Pojawiły się wątpliwości, czy zajęcia z podstawy programowej powinny być 

opłacane przez rodziców.  

e. W niektórych klasach sprawa finansowania szkolenia została przedyskutowana z 

rodzicami, a w niektórych wychowawca postawił rodziców przed faktem 

dokonanym. Pojawiła się sugestia, aby omówić jeszcze raz sposób 

przekazywania informacji i podejmowania decyzji pomiędzy rodzicami, jak 

również na linii rodzice-nauczyciel. 

f. Potrzebna konsultacja z Urzędem Miasta Gdynia czy takie zajęcia może powinny 

być odgórnie zorganizowane i sfinansowane (np. w ramach zamówienia 

publicznego). 

g. Do zastanowienia się, czy na cel organizacji kursu pierwszej pomocy w SP20 nie 

powinna zostać zaplanowana pozycja w przyszłorocznym budżecie Rady 

Rodziców. 

 

7. Informacja ze spotkania Rad Rodziców w Urzędzie Miasta: 

a. Budżet szkoły 

i. Pojawiło się pytanie, czy kiedykolwiek Rada Rodziców SP20 opiniowała 

propozycję budżetu szkoły, jako, że to jedno z zadań, które powinna 

wykonać Rada Rodziców danej szkoły. Sprawa do sprawdzenia przez 

Panie Wicedyrektor. 

ii. Przy większej przejrzystości planu finansowego szkoły, będzie większa 

możliwość odpowiedniego dopasowania planu finansowego Rady 

Rodziców.  

b. Od 01.09.2024 r. szkoła ma obowiązek zapewnienia środków czystości (papier 

toaletowy, ręczniki, mydła). Taka pozycja nie powinna być finansowana przez 

Radę Rodziców. W wielu jednostkach nadal taka sytuacja występuje. 

c. Wynajem obiektów szkolnych podmiotom zewnętrznym (sal, boisk) – 50% 

środków zostaje w szkole, 50% jest przekazywanych do Urzędu Miasta. Pani 

wiceprezydent planuje, aby 100% zostawało w szkole. 

 

8. Omówienie zmian Regulaminy RR i przyjęcie uchwały – temat przeniesiony na kolejne 

spotkanie Rady Rodziców. Prośba do przedstawicieli i przedstawicielek poszczególnych 

klas o zapoznanie się z proponowanymi zmianami. 

 

9. Omówienie tematów: 

a. Automaty z przekąskami i napojami 

i. W automatach nie zidentyfikowano produktów spoza listy tych 

dozwolonych. 

ii. Na firmach leży obowiązek spełnienia przepisów prawnych dotyczących 

asortymentu dostępnego w automatach. 

iii. Potrzeba współpracy rodziców, nauczycieli, pracowników szkoły aby 

zachować czujność i kontrolować zawartość automatów. 



iv. Zaproponowano, aby Pani Intendent sprawdzała poprawność 

uzupełnianych produktów na podstawie listy odpowiednio przygotowanej 

przez firmę odpowiedzialną za automaty (produkty z listą składników wraz 

z zawartością składników odżywczych) 

b. Wsparcie dla szkoły w Jeleniej Górze 

i. Dyskusja na temat formy wsparcia – w zależności od decyzji klasy, może 

być w formie zakupu rzeczy z listy, lub też wpłata na subkonto Rady 

Rodziców. 

ii. Wychowawcy powinni wysłać informacje do rodziców. Tylko nieliczne 

klasy na dzień 07.11.2024 r. otrzymały wiadomości. 

c. Jadłospis szkolny 

i. Zgłoszono prośbę o zróżnicowanie zup, aby nie wszystkie były na 

wywarze mięsnym. 

ii. Na terenie miasta zorganizowano szkolenie/spotkanie dla intendentów i 

kucharzy odnośnie urozmaicenia proponowanych posiłków, zdrowego 

odżywianie itd. Nasza szkoła nie wzięła udziału, jednak Rada Rodziców 

zachęca aby w przyszłości dołączyć do projektu. 

iii. Zgłoszono informację, że klasy IV mają trudności w zmieszczeniu się w 

trakcie przerwy obiadowej ze zjedzeniem posiłków. Prośba do 

nauczycieli, aby zajęcia lekcyjne przed przerwą obiadową kończyć 

punktualnie, aby dzieci miały wystarczającą ilość czasu na konsumpcję. 

d. Samorząd Uczniowski – głos uczniów 

i. Zniknęła skrzyneczka propozycji od uczniów – do sprawdzenia i 

przywrócenia. 

ii. Zgłoszono wątpliwości związane z wyborem do Samorządu Szkolnego. 

Tylko VII i VIII klasy zaangażowane, warto byłoby stworzyć przestrzeń 

również dla młodszych klas. 

e. Wycieczki szkolne – sposób organizacji 

i. Brak chętnych nauczycieli do organizowania wyjazdów, czy też 

uczestniczenia w nich. 

ii. Koszty wycieczek są przeważnie bardzo wysokie. 

iii. Problem kosztów transportu przy realizacji wycieczki dla wszystkich klas 

z rocznika. Wynajem dwóch pojazdów znacząco podwyższa koszt 

organizacyjny.  

iv. Na dysku Rady Rodziców powstał plik z poleconymi przez rodziców 

firmami transportowymi, dzięki którym można zmniejszyć finalne koszty.  

f. Zerówka w SP20 – propozycja ponowienia pisma do p. Prezydent 

i. Szkoła po uzyskaniu decyzji negatywnej z Urzędu Miasta 

zagospodarowała pomieszczenia przeznaczone na zerówkę na czytelnię 

połączoną z biblioteką. Na tą chwilę wprowadzenie klasy zerowej 

wiązałoby się z kolejnymi reorganizacjami. 

ii. Propozycja przygotowania pisma Rady Rodziców do Urzędu Miasta 

podlegała głosowaniu: 

PRZECIW: 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5 

Decyzją Rady Rodziców pismo nie zostanie przygotowane. 

g. Liczba sprawdzianów w tygodniu: w szkole obowiązuje zasada 2x praca klasowa 

na tydzień, 1x dzień. Ilość sprawdzianów i kartkówek nie jest uregulowana. 

h. Obowiązkowe opłaty za zajęcia z podstawy programowej (omówione w punkcie 

dotyczącym organizacji szkoleń z pierwszej pomocy) 

 

 



10. Wolne wnioski 

a. Temperatura w klasach – zgłoszono, że w niektórych salach klasowych jest 

zimno i dzieci marzną. W takiej sytuacji uczeń sygnalizuje sytuację 

nauczycielowi, a on odpowiednio dostosowuje temperaturę w pomieszczeniu. 

b. Zadania domowe – w niektórych klasach rodzice poprosili nauczycieli o 

zadawanie zadań „dla chętnych”. Szczególnie ważne w kwestii przedmiotów, 

które są przedmiotem egzaminów w klasie VIII – matematyka, język polski, język 

angielski. 

c. Szczepienia HPV w szkole: 

i. W szkole nie ma odpowiedniej infrastruktury do przeprowadzenia 

szczepień. W tym momencie jest również problem z obecnością w szkole 

pielęgniarki.  

ii. Prośba do Pań Wicedyrektor o przedstawienie wyników ankiety, która 

była rozesłana do rodziców. 

d. Dodatkowe zajęcia dla dzieci - prośba o przedstawienie jakie zajęcia są 

organizowane na terenie szkoły: 

i. Przez nauczycieli, dostępne dla wszystkich uczniów. 

ii. Organizowane przez podmioty zewnętrzne. 

e. Centrum Rozwoju Talentów w Gdańsku w Olivia Center (aleja Grunwaldzka 

472d, 80-309 Gdańsk): 

i. Pomoc doradców zawodowych skierowana do klas VII i VIII – spotkania 

indywidualne, wykonywanie testów kompetencyjnych. Warto 

rozpowszechnić informację do rodziców. 

ii. Szkoła nie współpracuje z Centrum, ale współpracuje z Poradnią 

Psychologiczno-Pedagogiczną na Karwinach i doradca zawodowy z tej 

jednostki (mgr Katarzyna Abramowicz) służy wsparciem indywidualnym 

dla dzieci i rodziców. Bardzo dobre opinie na temat tej współpracy. 

f. Pozostawienie obuwia zamiennego w szkole: 

i. Jest możliwe, ale tylko w workach powieszonych na wieszakach w szatni 

ii. W klasach I-III – umożliwienie pozostawienia obuwia zamiennego oraz 

sportowego po kolejnym zebraniu rodzicielskim (14.11 – klasy I, 21.11 – 

klasy II-III) 

iii. W klasach IV-VIII data umożliwienia pozostawiania obuwia zostanie 

podana w najbliższym czasie   

11. Zakończenie spotkania oraz wyznaczenie terminu kolejnego zebrania – następne 

zebranie 16.01.2025 r. godz. 17:30. 

Protokolantka 

Aleksandra Jóźwiak-Bosy 


